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Trafikudvalget har i brev af 27. maj 2010 stillet mig spørgsmål 1223 (TRU alm. 
del), som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. 1223:

”Er ministeren indstillet på, at der foretages nye støjmålinger (ikke støjbereg-
ninger) i det pågældende område omkring M3/M12?”

Svar: 

Ifølge Vejdirektoratets oplysninger anvendes støjberegninger frem for støjmå-
linger, bl.a. fordi der er en række usikkerheder ved støjmålinger, der gør dem 
mindre pålidelige. 

Desuden opgøres støjniveauet som en årsmiddelværdi, så det kan vurderes i 
forhold til Miljøstyrelsens vejledende grænseværdier for støj. Ifølge Vejdirekto-
ratet er det en kompliceret og forholdsvis omfattende opgave at fastlægge 
årsmiddelværdien af støjniveauet ved målinger. 

På den baggrund finder jeg ikke grund til at ændre den almindelige praksis i 
Danmark med at fastlægge vejstøjniveauet ved hjælp af støjberegninger.  

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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